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Referat fra KFU møte #3 22/23 
Møtedato 24. januar 2023 Møteleder Jan Tore Klemmetsen 

Møtetid: Kl 19:00 – 21:00 Referent 

Møtested: Kommunestyresalen Neste møte 

Innkalte 
KFU-representanter fra alle grunnskolene i Grimstad kommune 

Forfall 

Kopi til Arne M Haugland, Anne-Grete Glemming, Lars Ole Hansen, Bjørnar Birkedal 

Sak Beskrivelse Saksfremlegg Oppfølging 

15 -
22/23 

Godkjenning av 
innkalling og referat 

Godkjennelse av innkalling, samt godkjenning av 
forrige møtereferat. 

Forslag til vedtak: 
Innkalling og forrige møtereferat godkjennes. 

Estimert tid: 
5 min 

16 – 
22/23 

Trafikkforhold ved 
skolene i Grimstad 

Orientering om forhold som er forbedret, og hva 
som gjenstår å gjøre noe med. 

Lars Ole Hansen informerte om arbeidet med 
trafikksikkerhet rundt Grimstadskolene.  

Trafikksikkerhetsgruppa i kommunen fungerer bra 
og er på i aktuelle saker.  

Trafikksikkerhetsplan for 2022 – 2026, ligger på 
kommunens hjemmeside. Alle skolene har kommet 
med innspill man har tatt med seg.  

Se egen presentasjon i vedlegg til referat. 

Svar på evnt spørsmål fra KFU-representantene 

Estimert tid: 
15 min 

17 – 
22/23 

Orientering fra OU Orientering fra OU om aktuelle saker knyttet til 
Grimstadskolen. 

v/Bjørnar Birkedahl 
Leder Oppvekst- og utdanningsutvalget 

Se egen presentasjon / info i vedlegg til referat. 

Året 2022, har hatt åtte møter – 42 saker. Mye 
høringssaker som involverer flere utvalg. 

Vi har et godt samarbeid med administrasjonen, og 
er veldig imponert over skoleadministrasjonen i 
Grimstad kommune. 

Estimert tid: 
15 min 

14. mars 2023
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18 -
22/23 

Orientering fra 
administrasjonen 

Administrasjonen informerer 
 

• Økonomi / budsjettpåvirkning 

• Skolestruktursaken 

• Prosjekt, utbygging Fjære og Holviga 
 
 
Møte med Dysleksi Norge – jobber med å få 
samtlige skoler i Grimstad til å bli dysleksivennlige 
 
Prøve ut / vurdere at SFO kan besøke dagsenter. 
 
Skolestrukturen sees på igjen etter at Holvika og 
Fjære er ferdig bygd. 
 
Egen tidslinje under «prosjekter» ligger status for 
utbygging av Fjære og Holvika. 
 
Jobbes med å få til døgnåpen barnehage 
 
Internasjonal skole er et prosjekt det sees på. 
Søknad skal legges frem for kommunestyre – 
skolen blir evnt plassert ved Holvika – skoler.  
 
Vi er blitt bedt om å se på 
ressursfordelingsmodellen.  
 
Jobber med kommunens forebyggende plan. 
Hvordan skal vi jobbe med forebyggende arbeid i 
kommunen – på tvers av fagområder.  
 
Samfunnsøkonomisk viktig arbeid.  
 
Tallene for elevundersøkelsen er offentliggjort.  
 
På FAU møte må dere etterspørre tallene fra 
elevundersøkelsen, og bli enige om hvordan vi skal 
jobbe sammen for å bli bedre.  
 
Be om å få tilbakemelding fra rektor om READ 
prosjektet. Det handler om å koble foreldre på 
barns lesning. 
 
 
 

Estimert tid: 
20 min 

19 -
22/23 

Aktuelt fra FAU-ene Hvert respektive FAU informerer om sitt arbeid.  
 
GUS: 
Ikke noe nytt. Temperaturen i klasserommene har 
vært en utfordring. 
 
Fjære: 
Fornøyd med samarbeid med rektor og skole. 
Opptatt av ressursallokeringsmodellen. 

Estimert tid: 
20 min 
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Lærertettheten er utfordrende. Statistikk i 
avvikssystemet, er det mulig? 
 
Arne: Meldinger i avvikssystemet går til rektor. Om 
det ikke blir tatt tak i – går det videre til 
kommunalsjefen, deretter til kommunedirektøren.  
 
Jappa: 
Hadde FAU møte forrige uke. Problemer med drop-
sone – vurderer alternativ parkering.  
 
Landvik: 
Trafikksikkerhet og fokus på bemanning, fravær, 
vikarmangel – de sakene som er vanskelige.  
 
Opplever at skolen er god til å orientere oss, og tar 
oss med på det vi kan tas med på. Forbereder valg 
til neste års FAU. Stort engasjement i FAU.  
 
Hovika Barneskole: 
FAU møte i 2023. Har møtt kommunedirektøren for 
å få informasjon om forsinkelsene før jul. For 
barneskolen er det bra at det er gjort vedtak ift 
dimensjonering. Fokus på trafikksikkerhet og 
økonomi. Ser frem mot normaldrift med 17. mai og 
dugnader. Frukt og/eller melk er noe som 
undersøkes for tiden, besluttes ila våren. 
 
Holvika, ungdomsskole: 
Ikke hatt FAU møte siden forrige KFU møte. Eneste 
som er meldt inn er; «Er det behov for å forberede 
elevene til en inkluderende russetid / 
gruppedannelse».  
 
Innspill fra Arne til dette: Spill det inn til Lasse 
(MOT)  
 
Langemyr: 
Det forventede kuttet i budsjettet ble ikke iverksatt.  
 
DRUS: 
Bra samarbeid med skolen / rektor. Bekymring 
knyttet til nytt forslag til endring i privatskoleloven.  
 
 

20 -
22/23 

Kvalitet og likhet i 
Grimstadskolen  

Vi jobber videre med fokuset på kvalitet og likhet i 
Grimstadskolen.  
 
Jf. KFU vedtak 08-22/23;  
«Det er KFU sin oppfatning at fakta knyttet til 
situasjonen i Grimstadskolen ikke når de politiske 
fora godt nok.  
 
KFU skal derfor i år ha et fokus på å bistå med å 
løfte frem et reelt bilde av situasjonen i 
Grimstadskolen.  
 

Estimert tid: 
10 min 
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Oppsummering og diskusjon av informasjon fra 
administrasjonen, OU og trafikksikkerhet. 
 
 
 

21 - 
22/23 

Eventuelt Henvendelse fra utdanningsforbunnet om 
samarbeid i forkant av kommunevalget.  
 
Fra Utdanningsforbundet: 
Jeg tar kontakt med dere for å høre om KFU er 
interesserte i å samarbeide med oss i 
Utdanningsforbundet når det gjelder 
kommunevalget. Vi har tidligere invitert 
foreldrerepresentantene inn i dette arbeidet, og har 
gode erfaringer med det. 
 
Ved kommunevalget i 2019 opprettet vi en 
arbeidsgruppe bestående av representanter fra 
lokallagsstyret i Utdanningsforbundet og 
representanter fra KFU og FBU (foreldreutvalg for 
barnehage). Sammen satte vi søkelyset på 
barnehage- og skolepolitikk. Vi hadde egen stand i 
byen og vi arrangerte en paneldebatt hvor vi 
inviterte alle partiene.  
 
I år har vi i lokallagsstyret ønske om eget møte med 
oppvekst- og utdanningsutvalget, stand i byen, eget 
spørsmålsark som sendes alle partier, mediesaker 
og paneldebatt. Vi mener vi har mye å hente på å 
samarbeide med dere foreldre om disse sakene, 
erfaringsmessig står vi sterkere sammen og 
politikerne setter også pris på at det blir færre og 
større møter hvor barnehage- og skolepolitikk 
settes på agendaen. 
 
KFU er positive til henvendelsen og stiller med Agne 
Evensen og Tone Vistnes.  
 
 
 
 
 
 
 

 



Trafikksikkerhet/Hjertesone
Grimstad kommune



• TS-gruppen i Grimstad har møte hver 14 dag.

• Består av:

• Barnas representant

• To fra Samferdsel

• En fra planavdelingen

• En fra bygg og eiendom

• Egen Referansegruppe:

• En fra hver sektor.

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -
- -

Trafikksikkerhetsgruppen



• Trafikksikkerhetsarbeidet i kommunen er «på».

• Arbeidet med TS-plan er ferdig, og skal ut på høring etter neste politiske runde.

• Vært flere møter med FAU, skoler og andre interessenter.

• Oppdatert tiltaksliste.

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -
- -

Status 



• Jappa skole

• «Ny» droppsone funker som tenkt.

• MÅ sees på utvidet kapasitet, begge sider av skolen.

• Ser på parkering for de som må følge.

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -
- -

Aktuelle tiltak



• Fjære skole

• Ser på fartsreduserende tiltak i forbindelse med nytt skolebygg.

• Også dialog med fylkeskommunen om tiltak.

• Noe forsterket belysning er satt opp

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -
- -

Aktuelle tiltak



• Holvika skole

• Midlertidig P-plass er tatt i bruk. Lys skal være satt opp

• Ser på trafikksikkerhetstiltak i forbindelse med nytt skolebygg.

• Prosjektleder kaller inn berørte parter til møte ang. fremtidig løsning.

• Også dialog med fylkeskommunen om tiltak.

• Noe forsterket belysning er satt opp

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -
- -

Aktuelle tiltak



• Landvik skole

• Prosjektet med utvidet parkeringsplass og egen droppsone er ferdig.

• Gjenstår:

• Varelevering ved Naturmurhallen

• Stenging av areal mellom veg og G/S-veg

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -
- -

Aktuelle tiltak



• Grimstad ungdomskole

• Ser på muligheter for «dropsone» ved kirken

• Gjennomført «holdningskampanje», med suksess

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -
- -

Aktuelle tiltak



• Bedre siktsoner

• Homborsund G/S-veg

• Reguleringsforslag ferdig, kommer opp i neste runde. FK som bygger

• Kryssen-Egra

• Reguleringsplan godkjent, FK bygger

• Opplandsveien (over E18)

• Bygges av fylkeskommunen, og er prioritert inn i handlingsprogram. (2023)

• Fortau og fotgjengerfelt ved Storesandveien er utført

• Intensivbelysning ved FK-veier

• Bytter alle gatelys til LED-lys

• Nytt forbedret brøyte/strø dataprogram

• «SiFra»

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -
- -

Aktuelle tiltak



• Fortsette det systematiske arbeidet som pågår.

• Bevilget 750.000,- hvert år til TS-arbeid. 

• Vår prioriteringsliste/TS-plan er vårt viktigste verktøy for å samarbeide med fylkeskommunen.

• Ha god dialog med «brukere»

• Dra i samme retning.

• Holdningskampanjer!
• Hjertesone

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -
- -

Suksesskriterier fremover.



Takk for meg



KFU møte 24. jan



Orientering fra OU om aktuelle saker knyttet til Grimstadskolen 

• Tilleggsutredning til analyserapport for valg av fremtidig 
skolestruktur i Grimstad og dimensjonering av nye Holviga
barneskole

• Behandlet av Ungdomsrådet 28.11.2022 

• Oppvekst- og utdanningsutvalget 29.11.2022 

• Formannskapet 01.12.2022 

• Kommunestyret 15.12.2022 



Høringsuttalelser/svar

En effektiv og fremtidsrettet skolestruktur som tar hensyn til demografisk og 
økonomisk bærekraftig utvikling.

Pedagogiske fordeler og ulemper ved de ulike avgjørelser.

Riktig dimensjonering av Holviga nye barneskole.

Etablering av en internasjonal skole og ev plassering av denne.

• Høringsfrist 15. september

• 27 uttalelser
• Privatpersoner, skoler, velforeninger, interesseforbund, råd og utvalg



Kommunedirektørens forslag til vedtak

• Kommunestyret legger analyserapporten, tilleggsutredningen og 
oppsummering og vurdering av høringsinnspillene til grunn for sitt 
vedtak slik: 

• Nye Holviga barneskole dimensjoneres til 600 elevplasser  

• Frivoll skole avvikles senest når nye Holviga barneskole står ferdig 

• Prosess med endring av skolekretsgrenser startes så snart det er 
hensiktsmessig  

• Det forberedes søknad om å etablere et internasjonalt skoletilbud ved 
Holviga barneskole og Holviga ungdomsskole. 



Kommunestyret 2019 -2023 vedtak 15.12.2022

• Kommunestyret legger analyserapporten, tilleggsutredningen og 
oppsummering og vurdering av høringsinnspillene til grunn for sitt 
vedtak slik: 

• Nye Holviga barneskole dimensjoneres som en romslig 3-parallell 
skole med plass til om lag 600 elever 

• Prosess med endring av skolekretsgrenser settes i gang i forbindelse 
med ferdigstillelse av Fjære barneskole og Holviga barneskole 



• I planene for begge de to nye barneskolene som nå skal bygges (Fjære 
og Holviga), skal det bygningsmessig legges til rette for en forsterket 
avdeling med tanke på inkludering i normalskolen av elever som har 
særlig store behov for ekstra tilrettelegging, fysisk og/eller kognitivt. 
Om dette bare kan gjennomføres på en av skolene, skal Holviga
prioriteres på grunn av geografisk nærhet til Langemyr skole og 
ressurssenter.  

• Det forberedes søknad om å etablere et internasjonalt skoletilbud ved 
Holviga barneskole og Holviga ungdomsskole



Skoleprosjekter 
Ny Fjære 

barneskole



Skoleprosjekter 
Ny Holviga 
barneskole



Saker og møter i OU

• 8 møter

• 42 saker behandlet
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